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Protokół 
z posiedzenia Komisji Społecznej i Zdrowia

w dniu 21 listopada 2011

obecni

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marian Kita obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski nieobecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radny Andrzej Mentel obecny
6. Radna Renata Malinowska obecna
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

tematy posiedzenia

1. Miejskie Targowiska- jakie zmiany zaszły w ciągu ostatniego roku
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Burmistrz Teresa Kosmala, Doradca Andrzej Świątek, Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, 
Przedstawiciele kupców, Agata Lewandowska, Mariusz Siwek, Ryszard Hendzel, Bogdan Jarząbek, 
Adam Kopytowski.

Pkt.1

Miejskie Targowiska- jakie zmiany zaszły w ciągu ostatniego roku

Burmistrz Teresa Kosmala: W ubiegłym roku stowarzyszenie kupców podpisało porozumienie
na realizację targowiska w 2011 roku, jednocześnie rada podjęła uchwałę dot. dzierżawy gruntu pod 
planowane targowisko na ul. Grodzieckiej. Niestety w budżecie w 2011 roku nie było 
przeznaczonych, żadnych środków na to zadanie. W WPF środki były ujęte na rok 2012. Pierwotna 
wersja była taka, że Państwo na własny koszt wykonają projekt a my w 2012 będziemy już go 
realizować. Nie chciałam, aby kupcy ponieśli koszty projektu, który mógłby być nierealizowany w 
2013 bo realizacja tegorocznego budżetu jest bardzo trudna. Porozumieliśmy się w tej kwestii 
kupcy, nie wykonali tego projektu i nie wydatkowali swoich środków. W 2012 środki w postaci
1600 000 zostały w budżecie ujęte. Porozumieliśmy się, żeby realizować projekt na miejscu starego 
targowiska tam gdzie mamy grunt, projekt i pozwolenie na budowę. Najlepszym rozwiązaniem było 
by aby gmina weszła w spółkę partnerska z kupcami.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Przedstawiciel kupców Ryszard Hendzel: Dzięki projektowi Jesica jesteśmy skłonni wejść 
w to przedsięwzięcie. Po wszystkich ustaleniach z architektem będziemy mogli powiedzieć 
czy będziemy kontynuować to porozumienie, czy nie. Myślę, że sanepid jeżeli otrzyma od 
nas informację o postępie prac to wyrazi zgodę na to żebyśmy mogli prowadzić dalej 



działalność. Kolejny problem to wygoda , np. brak portów które umożliwiają płacenie kartą 
kredytową.

2. Burmistrz Teresa Kosmala: Tam gdzie mamy już projekt jest 36 miejsc handlowych, 
natomiast rozmawialiśmy, już z projektantem i jest możliwość aby dołożyć 10 lub 15 miejsc 
targowych. Czasu nie mamy zbyt dużo. Jest możliwość zrobienia przystanku na ul. 
Kombatantów, ale związane to jest z przełożeniem linii tramwajowej.

3. Przedstawiciel kupców Mariusz Siwek:  Targowisko ma to być proste i funkcjonalne.
4. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Czy macie Państwo możliwość dalszego 

funkcjonowania tzn. czy sanepid zezwoli państwu dalej działać.
5. Radna Renata Malinowska: Czy macie państwo jakiś limit czasowy na podjęcie decyzji.
6. Radny Marian Kita: Jestem obserwatorem tych, dwóch targowisk od dwudziestu lat, to 

myśmy je zakładali z Panią Burmistrz, z Panem Andrzejem Świątkiem, myśmy wydawali 
zgodę. Ja jetem tym, który bardzo lubi chodzić na targowisko, podziwiałem was i podziwiać 
was będę. Państwo pracujecie 24 godziny na dobę musicie wstać odpowiednio wcześnie aby 
jechać na giełdę po świeże warzywa i owoce. Wygrywacie świeżością, z supermarketami 
nie jesteście wstanie wygrać cenami ponieważ sklepy te otrzymują produkty z fabryk z 
niższymi cenami.

7. Bogdan Jarząbek: Ludzie starsi mają problem z dojazdem na targowisko.

pkt.2

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Projekt uchwały zmian w budżecie na 2011 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: W 1 § jest zmiana zapisu z poprzedniej 
uchwały z uwagi na klasyfikacje budżetową. Ponieważ zaklasyfikowane były środki na 
wynagrodzenia i wydatki z realizacją zadań statutowych, a powinno być, że są to wydatki na 
programy finansowane z udziałem środków unijnych. Zwiększamy dochody o 911 120 zł.
Zmiany w WPF wynikają z tych zmian, które ujęte są w uchwale budżetowej oraz wprowadzamy 
kapitał ludzki realizowany przez MOPS, program uczenie się przez całe życie, zmiany umów 
wieloletnich z uwagi na stawki wat.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Renata Malinowska
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2012”

Temat omawia Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Dołożona jest tutaj kwota z pomocy społecznej 
ponieważ nie będzie przetargu z pomocy społecznej tylko konkurs na opiekunów, żeby ta opieka 
pielęgnacyjna była coraz lepsza. W komisji konkursowej ni ma radnych. Program przeciwdziałaniu 
narkomani są to ogólna działania jakie podejmujemy. Pieniądze na ten program idą z funduszy 
kapslowych to jest część pieniędzy. Jakiekolwiek działania, które się robi są one łączone alkohol z 
narkotykami i jest problem jak to rozdzielić finansowo i merytorycznie.

Dyskusja



w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Marian Kita
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
4. Radna Renata Malinowska
5. Radny Wiesław Konderak

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
tego projektu uchwały.

Głosowanie 

głosów za 5
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012. Oraz
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Czeladź na lata 2011- 2016.

Głosowanie 

głosów za 5
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

pkt. 3 

Sprawy bieżące 

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Odczytuje pismo Członka zarządu Powiatu 
Będzińskiego Mariusza Kozłowskiego dot. nawiązania do pisma Pani Burmistrz, w sprawie 
przekształceń PZZOZ.

Burmistrz Teresa Kosmala: Pierwsza część odpowiedzi została wysłana.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji
3. Radny Marian Kita
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
5. Radny Mirosław Kędzierski

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji
Zamykam posiedzenie komisji

Protokołował       Przewodniczący
Krystian Załęczny Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

                     Marek Rajca


